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Protokoll fört vid Karlshamns Segelsällskaps årsmöte 2024-11-20 

Deltagarantalet på årsmötet var 23 stycken. 

 

 

 
1. Årsmötets öppnande av sällskapets ordförande 

 

Lars-Åke Lund hälsar alla medlemmar välkomna, samt tackar 

föredragshållarna för deras spännande berättelse om Kulturföreningen Ediths 

vänner. Därefter förklarade han årets årsmöte öppnat. 

 

2. Fråga om mötets behöriga utlysande. 

 

Kallelse till årsmötet har lagts ut på hemsidan den 16 oktober samt en 

påminnelse den 5 november samt kommunicerats på hemsida och via e-post.  

 

Mötet beslutade att: 

Årsmötet var stadgeenligt utlyst. 

 

3. Fastställande av dagordning 

 

Mötet beslutade att: 

Fastställa föreliggande dagordning 

 

4. Val av ordförande och sekreterare för årsmötet.  

Mötessekreteraren ansvarar för rösträkning. 

 

Mötet beslutade att: 

Till mötesordförande välja Lars-Åke Lund 

Till mötessekreterare välja Pär Karlsson 

 

5. Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera protokollet 

 

Mötet beslutade att: 

Till justeringsmän välja Herman Kilsäter och Lennart Johansson-Ax. 

 

6. Verksamhetsberättelse för året 

 

Ordföranden läste upp berättelsen för verksamhetsåret. 

Kassören redovisade den ekonomiska redovisningen samt balansrapporten 
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7. Godkännande av årsredovisningen 

 

Mötet beslutade att: 

Godkänna verksamhetsberättelsen samt ekonomiska redovisningen inklusive 

balansrapport och lägga dessa till handlingarna. 

 

8. Revisionsberättelse för verksamhetsåret 

 

Revisorernas berättelse lästes Bo Rosengren (bilaga). 

 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

 

Mötet beslutade att: 

Bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret. 

 

10. Fastställande av medlemsavgifter 

 

Styrelsen föreslår att bibehålla nuvarande avgifter även under 2024 

 

Mötet beslutade att: 

Medlemsavgifterna förblir oförändrade, dvs 100 kr för junior (upp till 20år),  

500 kr för enskild och 700 kr för familj där alla är bosatta på samma adress och 

barnen är under 20 år. 

 

11.  Val av styrelseledamöter 

 

Valberedning föreslår val enligt följande: 

a/ Ordförande på två år: Nyval av Martin Waubert 

b/ Vice ordförande på ett år: Nyval Lars-Åke Lund 

c/ Kassör på två år: Omval av Fredrik Helgesson 

  Ledamot nr 2 på två år: Omval av Lena Clementson 

  Ledamot nr 3 på två år: Nyval av Lennart Johansson-Ax 

 

Övriga styrelseledamöter är sedan tidigare valda tom 2025. 

Pär Karlsson, sekreterare 

Herman Kilsäter, ledamot nr 1 

 

Mötet beslutade att: 

Välja enligt valberedningens förslag  

 

12. Val av 1:a och 2:a styrelsesuppleant för ett år vardera 

 

Valberedningen föreslår val enligt följande: 

Suppleant nr 1 på ett år: Omval av Bertil Källman 

Suppleant nr 2 på ett år: Omval av Lotten Linde 

 

Mötet beslutade att: 

Välja enligt valberedningens förslag 
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13. Val av två revisorer för 1 år vardera 

      

Valberedning föreslår val enligt följande: 

Omval av Bo Rosengren och Margareta Falkstad 

 

Mötet beslutade att: 

Välja enligt valberedningens förslag 

 

 

14.  Val av valberedning för 1 år 

Valberedning har under året varit Pierre Svenningsson och Mikael Carlsson. 

Båda ledamöter i valberedningen har avböjt omval. 

Årsmötet föreslår Hans Hamel och Håkan Reinodt till valberedningen. 

      

Mötet beslutade att: 

Välja Hans Hamel och Håkan Reiodt på ett år med Håkan Reinodt som 

sammankallande. 

 

15. Förslag till kommande års aktiviteter 

 

Lars-Åke gick igenom verksamhetsplanen för 2025. 

Hans Hamel påpekade att styrelsen bör arbeta för ”fysiska” träffar vid 

utbildningar. Gärna i samarbete med övriga klubbar i länet samt Blekinge 

Seglarförbund. Det är lätt att få hjälp av RF-SISU. 

Styrelsen tar till sig förslaget inför kommande verksamhetsår. 

 

Pär och Lena föredrog tävlingssektionens förslag och funderingar om 2025 års 

verksamhet. Tävlingssektionen tar till sig kommentarerna inför plan av 

verksamheten. Planen redovisas i sin helhet på vårmötet. 

 

Mötet beslutade att: 

Godkänna verksamhetsplanen 

 

16. Förslag till kommande årsbudget. 

 

Fredrik presenterade förslaget till budgeten för nästa verksamhetsår. 

 

Mötet beslutade att: 

Godkänna budgeten till huvudsaklig efterrättelse  

 

17.  Förslag från röstberättigade medlemmar inkomna 30 dagar före 

årsmötet. 

 

Inga förslag har inkommit till styrelsen 

 

 

 

 

 L
ÅL

, T
CL

JA
, H

K,
 P

M
K 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





18.  Fråga om sällskapet skall ansöka om SM för antingen folkbåt eller 606 

2026 

 

Lars-Åke redogör om frågan styrelsen fått från Rasta Fleet om att åter 

arrangera ett SM i Starbåt. Styrelsen har efter samtal med seglare beslutat att 

tacka nej till erbjudandet. 

Styrelsen har i stället funderat på om klubben är intresserade av att arrangera 

ett SM i Folkbåt eller 606 som egentligen är mer attraktivt då vi har ganska 

många seglare och båtar i närliggande områden. 

Hans Hamel påpekar att SM i Folkbåt 2025 är i Kalmar så chansen att få ett 

SM 2026 är nog väldigt liten. Förslaget är i stället att söka för ett arrangemang 

för SM i 606 2026. 

 

Mötet beslutade att: 

ge styrelsen i uppdrag att ansöka om ett SM i 606 2026. 

 

19.  Mötet avslutas 

 

Lars-Åke Lund förklarade årsmötet för avslutat och  

tackade för visat intresse 

 

 

Bilagor till protokollet:  

 

Verksamhetsberättelse, Resultatrapport, Balansrapport, Verksamhetsplan och 

Budget  

 

 

 

 

 

__________________________           ___________________________ 

Sekreterare Pär Karlsson           Ordförande Lars-Åke Lund  

 

 

 

___________________________           _____________________________ 

Justeras Lennart Johansson-Ax           Justeras Herman Kilsäter  
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Protokoll fört vid Karlshamns Segelsällskaps årsmöte 2024-11-20 


Deltagarantalet på årsmötet var 23 stycken. 


 


 


 
1. Årsmötets öppnande av sällskapets ordförande 


 


Lars-Åke Lund hälsar alla medlemmar välkomna, samt tackar 


föredragshållarna för deras spännande berättelse om Kulturföreningen Ediths 


vänner. Därefter förklarade han årets årsmöte öppnat. 


 


2. Fråga om mötets behöriga utlysande. 


 


Kallelse till årsmötet har lagts ut på hemsidan den 16 oktober samt en 


påminnelse den 5 november samt kommunicerats på hemsida och via e-post.  


 


Mötet beslutade att: 


Årsmötet var stadgeenligt utlyst. 


 


3. Fastställande av dagordning 


 


Mötet beslutade att: 


Fastställa föreliggande dagordning 


 


4. Val av ordförande och sekreterare för årsmötet.  


Mötessekreteraren ansvarar för rösträkning. 


 


Mötet beslutade att: 


Till mötesordförande välja Lars-Åke Lund 


Till mötessekreterare välja Pär Karlsson 


 


5. Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera protokollet 


 


Mötet beslutade att: 


Till justeringsmän välja Herman Kilsäter och Lennart Johansson-Ax. 


 


6. Verksamhetsberättelse för året 


 


Ordföranden läste upp berättelsen för verksamhetsåret. 


Kassören redovisade den ekonomiska redovisningen samt balansrapporten 


 


 







7. Godkännande av årsredovisningen 


 


Mötet beslutade att: 


Godkänna verksamhetsberättelsen samt ekonomiska redovisningen inklusive 


balansrapport och lägga dessa till handlingarna. 


 


8. Revisionsberättelse för verksamhetsåret 


 


Revisorernas berättelse lästes Bo Rosengren (bilaga). 


 


9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 


 


Mötet beslutade att: 


Bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret. 


 


10. Fastställande av medlemsavgifter 


 


Styrelsen föreslår att bibehålla nuvarande avgifter även under 2024 


 


Mötet beslutade att: 


Medlemsavgifterna förblir oförändrade, dvs 100 kr för junior (upp till 20år),  


500 kr för enskild och 700 kr för familj där alla är bosatta på samma adress och 


barnen är under 20 år. 


 


11.  Val av styrelseledamöter 


 


Valberedning föreslår val enligt följande: 


a/ Ordförande på två år: Nyval av Martin Waubert 


b/ Vice ordförande på ett år: Nyval Lars-Åke Lund 


c/ Kassör på två år: Omval av Fredrik Helgesson 


  Ledamot nr 2 på två år: Omval av Lena Clementson 


  Ledamot nr 3 på två år: Nyval av Lennart Johansson-Ax 


 


Övriga styrelseledamöter är sedan tidigare valda tom 2025. 


Pär Karlsson, sekreterare 


Herman Kilsäter, ledamot nr 1 


 


Mötet beslutade att: 


Välja enligt valberedningens förslag  


 


12. Val av 1:a och 2:a styrelsesuppleant för ett år vardera 


 


Valberedningen föreslår val enligt följande: 


Suppleant nr 1 på ett år: Omval av Bertil Källman 


Suppleant nr 2 på ett år: Omval av Lotten Linde 


 


Mötet beslutade att: 


Välja enligt valberedningens förslag 


 


 







13. Val av två revisorer för 1 år vardera 


      


Valberedning föreslår val enligt följande: 


Omval av Bo Rosengren och Margareta Falkstad 


 


Mötet beslutade att: 


Välja enligt valberedningens förslag 


 


 


14.  Val av valberedning för 1 år 


Valberedning har under året varit Pierre Svenningsson och Mikael Carlsson. 


Båda ledamöter i valberedningen har avböjt omval. 


Årsmötet föreslår Hans Hamel och Håkan Reinodt till valberedningen. 


      


Mötet beslutade att: 


Välja Hans Hamel och Håkan Reiodt på ett år med Håkan Reinodt som 


sammankallande. 


 


15. Förslag till kommande års aktiviteter 


 


Lars-Åke gick igenom verksamhetsplanen för 2025. 


Hans Hamel påpekade att styrelsen bör arbeta för ”fysiska” träffar vid 


utbildningar. Gärna i samarbete med övriga klubbar i länet samt Blekinge 


Seglarförbund. Det är lätt att få hjälp av RF-SISU. 


Styrelsen tar till sig förslaget inför kommande verksamhetsår. 


 


Pär och Lena föredrog tävlingssektionens förslag och funderingar om 2025 års 


verksamhet. Tävlingssektionen tar till sig kommentarerna inför plan av 


verksamheten. Planen redovisas i sin helhet på vårmötet. 


 


Mötet beslutade att: 


Godkänna verksamhetsplanen 


 


16. Förslag till kommande årsbudget. 


 


Fredrik presenterade förslaget till budgeten för nästa verksamhetsår. 


 


Mötet beslutade att: 


Godkänna budgeten till huvudsaklig efterrättelse  


 


17.  Förslag från röstberättigade medlemmar inkomna 30 dagar före 


årsmötet. 


 


Inga förslag har inkommit till styrelsen 


 


 


 


 







18.  Fråga om sällskapet skall ansöka om SM för antingen folkbåt eller 606 


2026 


 


Lars-Åke redogör om frågan styrelsen fått från Rasta Fleet om att åter 


arrangera ett SM i Starbåt. Styrelsen har efter samtal med seglare beslutat att 


tacka nej till erbjudandet. 


Styrelsen har i stället funderat på om klubben är intresserade av att arrangera 


ett SM i Folkbåt eller 606 som egentligen är mer attraktivt då vi har ganska 


många seglare och båtar i närliggande områden. 


Hans Hamel påpekar att SM i Folkbåt 2025 är i Kalmar så chansen att få ett 


SM 2026 är nog väldigt liten. Förslaget är i stället att söka för ett arrangemang 


för SM i 606 2026. 


 


Mötet beslutade att: 


ge styrelsen i uppdrag att ansöka om ett SM i 606 2026. 


 


19.  Mötet avslutas 


 


Lars-Åke Lund förklarade årsmötet för avslutat och  


tackade för visat intresse 


 


 


Bilagor till protokollet:  


 


Verksamhetsberättelse, Resultatrapport, Balansrapport, Verksamhetsplan och 


Budget  


 


 


 


 


 


__________________________           ___________________________ 


Sekreterare Pär Karlsson           Ordförande Lars-Åke Lund  


 


 


 


___________________________           _____________________________ 


Justeras Lennart Johansson-Ax           Justeras Herman Kilsäter  






[
  {
    "personal_id": "56a82e96dfbb968bc3a89d9e8ddbc2ca33b864cc876c906d2b016789c353d71c",
    "full_name": "PÄR MARTIN KARLSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "94.234.106.107",
      "orderRef": "0193b99d-4097-764d-ab50-a1bc8e5a1c40",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "06aeb886e59d180b360061321f6b15d352fddcf7038fa061a211d7d34ae1c224",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 142148
      }
    ],
    "sign_time": "2024-12-12T06:45:38.174Z",
    "sign_text": "I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:\n\nFile (1)\nName: Protokoll Årsmöte 20241120.pdf\nSize: 142148 byte\nHash value SHA256: 06aeb886e59d180b360061321f6b15d352fddcf7038fa061a211d7d34ae1c224",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "eb4eed47472e78bc2c1c62e0314890d9b8a2422b044c55eeb6b7a7401009fbc3",
    "full_name": "HERMAN KILSÄTER",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "213.112.49.52",
      "orderRef": "0193b9c4-89e2-7f57-8759-14fe9d303b25",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "06aeb886e59d180b360061321f6b15d352fddcf7038fa061a211d7d34ae1c224",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 142148
      }
    ],
    "sign_time": "2024-12-12T07:28:16.699Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll Årsmöte 20241120.pdf\nStorlek: 142148 byte\nHashvärde SHA256: 06aeb886e59d180b360061321f6b15d352fddcf7038fa061a211d7d34ae1c224",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "e9b2e9a20791ac0ef8b2d62360d8587e3d054b1ef198201890292ae0ad6976e8",
    "full_name": "Torsten Carl Lennart Johansson Ax",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "217.211.82.108",
      "orderRef": "0193ba08-46af-79b5-9c57-3c4895e62c62",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "06aeb886e59d180b360061321f6b15d352fddcf7038fa061a211d7d34ae1c224",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 142148
      }
    ],
    "sign_time": "2024-12-12T08:42:21.254Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll Årsmöte 20241120.pdf\nStorlek: 142148 byte\nHashvärde SHA256: 06aeb886e59d180b360061321f6b15d352fddcf7038fa061a211d7d34ae1c224",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "2c400094add34e72ebb1288396752271feee7832bdc60eb5f16b692f794f1917",
    "full_name": "Lars Åke Lund",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "194.132.228.27",
      "orderRef": "0193ba1b-1539-714e-8a4b-095b530be509",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "06aeb886e59d180b360061321f6b15d352fddcf7038fa061a211d7d34ae1c224",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 142148
      }
    ],
    "sign_time": "2024-12-12T09:02:56.635Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll Årsmöte 20241120.pdf\nStorlek: 142148 byte\nHashvärde SHA256: 06aeb886e59d180b360061321f6b15d352fddcf7038fa061a211d7d34ae1c224",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  }
]

		2025-01-17T06:33:41+0000


	



